
Protokół Nr 9

z posiedzenia Komisji Gospodarczo-Finansowej , Rolnej i Ochrony Środowiska 
z dnia 17 czerwca 2003 r.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni , członkowie Komisji wg załączonej listy obecności , W-
ce  wójt  Gminy  Pabianice  E.  Adamczyk,   Kierownik  ref.  Gospodarki  Gruntami,  Gospodarki
Komunalnej i Ochrony Środowiska R. Iwaśków. 

Posiedzeniu  przewodniczył  Przewodniczący  Komisji  M.  Gryska  ,  który  otworzył  posiedzenie  i
przedstawił następujący  porządek dzienny posiedzenia. 

1. Ocena  stanu  ekologicznego  Gminy  Pabianice  ze  szczególnym  uwzględnieniem
odprowadzania ścieków oraz likwidacji dzikich wysypisk .

2. Perspektywy kanalizacji Gminy w najbliższych latach.
3. Zaopiniowanie materiałów na najbliższą sesję. 

Ad. pkt. 1. 

Kierownik ref. Gospodarki Gruntami , Gospodarki Komunalnej R. Iwaśków przedstawił informacje
na temat gospodarki odpadami na terenie Gminy Pabianice , ochrony powietrza , utrzymania zieleni. 
Informacja pisemna znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu . 

Komisja   po  wysłuchaniu  informacji  powyższej  postawiła  wniosek   do  Wójta  Gminy  ,  aby
uchwalony przez Radę  Gminy  Regulamin Utrzymania Czystości i Porządku  na terenie Gminy
przyjęty  Uchwałą  NR  VII/27/2003  dnia  26.03.2003  r.  został  rozpropagowany  wśród
mieszkańców Gminy Pabianice w formie tzw. kurendy .

Następną  informację  jaką  przedstawił  Kierownik  ref.  Gospodarki   Gruntami  ,  Gospodarki
Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  była  informacja  na  temat  perspektyw  kanalizacji  Gminy  w
najbliższych latach. 
Informacja także stanowi załącznik pisemny do niniejszego protokołu.

Kierownik zwrócił się do Komisji  , aby ta na jednym ze swoich  posiedzeń , na temat kanalizacji
Gminy  wypracowała swoją  opinię  do powyższego. 

Kierownik R. Iwaśków podkreślił , że strategia przewiduje w swoim planie rozpoczęcia kanalizacji –
inwestycję ul. Parkowej w Piątkowisku , bądź miejscowości Bychlew . 
Jeżeli chodzi o tę inwestycję w Piątkowisku to jest to tylko sprawa porozumienia się 
z miastem Pabianice  w kwestii  określenia  zasad odprowadzania  ścieków do kolektora  ,  natomiast
jeżeli chodzi o Bychlew , to bardzo duże zaangażowanie w tę inwestycję musiałoby być  również ze
strony  miasta  Pabianice. 

Radny  M.  Muszczak  zabierając  głos  poinformował  ,  że  społeczeństwo  Bychlewa  utworzyło
stowarzyszenie  na  rzecz  budowy kanalizacji  ,  stowarzyszenie  zostanie  wkrótce  zarejestrowane  w
sądzie .
Radny Z. Gąsiorek zwrócił  się z pytaniem do Kierownika , jak wygląda sprawa przyzagrodowych
oczyszczalni ścieków ?
Kierownik  w  odpowiedzi  udzielił  informacji  ,  że  jest  to  indywidualna  sprawa  każdego  z
mieszkańców.
Przewodniczący  Komisji  M.  Gryska  zwrócił  się  do  Komisji  aby  członkowie  jej  w  swoich
środowiskach  propagowali  możliwość  zakładania  przyzagrodowych  oczyszczalni  ścieków  ,
powiedział także , że gmina nasza jest gminą  rolniczą , kanalizacja jest inwestycją  bardzo kosztowną
i jeżeli nawet będzie  przeprowadzona w przyszłości , to mieszkańców niejednokrotnie nie będzie stać
na podłączenie się do linii głównej , sprawa ochrony środowiska w Unii Europejskiej postawiona jest
na wysokim poziomie. 



Radny R. Figiel zabierając głos powiedział , że jest to temat od , którego na pewno nie uciekniemy ,
trzeba go podjąć i w budżecie Gminy na lata kolejne zabezpieczyć kwotę, chociaż  na jeden odcinek
kanalizacji np. ul. Parkowej w Piątkowisku . 

Więcej głosów w powyższej sprawie nie zgłoszono .

Następnie obecny na posiedzeniu w-ce Wójt Gminy E. Adamczyk zabierając głos poinformował , ze
wcześniej Urząd Gminy próbował wypełnić wniosek na uzyskanie środków finansowych z funduszy
pomocowych „ SAPARD na inwestycje budowy drogi 
w Rydzynach , jednak nie z naszej winy nie udało się ich  pozyskać .
Ażeby można było taki wniosek złożyć należy posiadać Uchwałę Rady Gminy zatwierdzającą plan
perspektywiczny na inwestycje drogowe  w Gminie na okres 3-4 lat .
Powinniśmy  zastanowić   się  na  budowę  jakich   dróg   chcielibyśmy  skorzystać   ze  środków
pomocowych . 
Wójt przedstawił propozycje budowy dróg , które wymagają  dużych nakładów finansowych, 
są to: droga Bychlew – Terenin łącznie z rowami ,
droga przez Górkę Pabianicką łącznie z budową chodnika ,
droga  przez  Gorzew od  Górki  Pabianickiej  łącznie  z  chodnikiem i  rowami  ze  względu  na  duże
natężenie ruchu. 
Wójt proponował , aby Komisja nad tym tematem zastanowiła się , ponieważ w miesiącu wrześniu na
sesji powinna być podjęta uchwała Rady w tym temacie.

Przewodniczący  Komisji  M.  Gryska  poprosił  ,  aby  członkowie  Komisji  przygotowali  ewentualne
swoje uwagi do powyższego na posiedzenie Komisji w miesiącu sierpniu.

Ad. pkt. 3. 

Omówienie materiałów na najbliższą sesje Rady Gminy..

Komisja dokonała analizy projektów uchwał w sprawach :

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu z powodu rezygnacji -radnego M. Stasiaka ,
nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Pabianicach ,
zmiany uchwały Rady Gminy Pabianice  Nr IV/17/2002 z 30 grudnia 2002 w sprawie  uchwalenia
budżetu  Gminy  Pabianice  na  2003  r.  w  zakresie  zmiany  planu  wydatków  Gminnego  Funduszu
Ochrony Środowiska , zmian w budżecie Gminy Pabianice na 2003 r. / dot. kwoty 95.285 zł / . 
Powyższe  projekty  uchwał  zostały  zaopiniowane  przez  Komisje  bez  uwag  w  głosowaniu
jednogłośnym .
Następny termin posiedzenia Komisji ustalono na dzień 22 sierpień 2003 o godz. 11,00. 
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